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Abstract (en)
The switch has a universal intermediate device (5) actuated by an operating unit e.g. push button, of a universal electric functional block i.e. electric
switching block. The intermediate device controls displacement of a bistable contact bridge corresponding to the functional block. The intermediate
device has a molded support piece (33) locked on an upper face of the functional block, and a control unit (35) actuated by the operating unit. The
intermediate device has a switching unit (36) that acts on the contact bridge.

Abstract (fr)
La présente invention a pour objet un interrupteur comprenant un bloc fonctionnel électrique universel, muni d'au moins un pont de contact bistable
et d'au moins un organe de manoeuvre. Cet interrupteur est caractérisé en ce qu'il est muni d'un dispositif intermédiaire universel (5) actionné par
l'organe de manoeuvre correspondant, et commandant le déplacement du pont de contact correspondant du bloc fonctionnel électrique universel.
Application aux réseaux électriques de puissance et à leurs appareils de contrôle.
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